
 

Onderzoeksbijeenkomst Duurzaam Dalfsen Polhaar 11 september 2024 
Vragen en antwoorden  
 
 
Vraag 1: 
Opmerking geen radiator vervangen bij zeer lage temperatuur klopt niet. Het VO (verwarmd 
oppervlak) van de huidige radiatoren is niet groot genoeg met 55 graden. 
 
Antwoord: 
We nemen deze opmerking mee in de besprekingen. Het model gaat uit van één type woning, en dat 
is niet voor iedere situatie van toepassing. 
 
 
Vraag 2: 
Waarom zijn de radiatoren niet geschikt voor de losse warmtepomp, maar wel voor de pomp van het 
bronnet? 
 
Antwoord: 
De watertemperatuur die deze pomp kan leveren is hoger dan bij de individuele warmtepomp. 
 
 
Vraag 3: 
Moet je bij een bronnet ook een unit aan de buitenkant van je huis installeren? Zoals bij de losse 
warmtepomp? 
 
Antwoord: 
Nee. Een warmtepomp haalt zijn energie uit een bepaalde bron. Bij een bronnet wordt er warm water 
aangevoerd en extra verwarmd. Dat betekent dat er geen warmte uit de lucht wordt onttrokken, en dus 
geen buitenunit nodig is.  
 
 
Vraag 4: 
Klinkt goed, zijn er nog risico's of nadelen aan verbonden naar aankleding van het verhaal van 
Sweco? 
 
Antwoord: 
We hebben voor de presentatie de focus gelegd op het inzichtelijk maken van de financiële aspecten, 
omdat daar de zorg voor de meeste bewoners ligt. Er zijn uiteraard nog andere aspecten, zoals 
technische, ruimtelijke, sociale en organisatorische aspecten, die we ook nog beoordelen en delen 
met jullie. 
 
 
Vraag 5: 
De subsidie is nu nog steeds beschikbaar, maar mensen gaan in de toekomst investeren, misschien 
over 5 jaar. Wie garandeert dan dat subsidie er nog is? Zo niet of lager, worden de kosten alleen maar 
hoger. 
 
Antwoord: 
Klopt, dus daarom kan nu investeren beter zijn dan wachten. De toekomst kennen we allemaal niet, 
dus als er kansen zijn, probeer die waar mogelijk nu te benutten. 
 
 
  



 
 
Vraag 6: 
Tijdsduur collectief systeem. Hoe zit dit met de subsidie? 
 
Antwoord: 
Het tijdspad is nog niet duidelijk. Collectief betekent dat een groot deel van de buurt mee gaat doen.  
 
Het inventariseren en vastleggen zal de komende anderhalf jaar worden besproken. Daarna komt nog 
de eventuele berekening met wat het kost en oplevert, en daarna komt de uitvoering. 
We hebben een tijdspad van circa 10 jaar als richtlijn, maar dat kan nog veranderen. 
 
Als we subsidie mee kunnen nemen in de berekeningen én uitvoering laten we dit niet na. 
 
 
Vraag 7: 
Kunnen in de wijk ook meerdere opties gecombineerd worden? Zoals individueel en klein collectief? 
 
Antwoord: 
Ja dat kan. Er blijft keuzevrijheid voor een aardgasvrije techniek voor bewoners. 
 
 
Vraag 8: 
Stel nou dat 70% van de wijk op een collectief netwerk wil, kunnen dan de laatste sceptici een 
individueel systeem aanschaffen als het gas stopt? 
 
Antwoord: 
Ja dat kan. Er blijft keuzevrijheid voor een aardgasvrije techniek voor bewoners. Je kan alsnog zelf 
overstappen op een elektrische warmtepomp, in plaats van een collectief net. 
 
 
Vraag 9: 
Die enquête ging veel te snel.  
Veel te veel te lezen om een goed antwoord te geven in de gegeven tijd.  
 
Antwoord: 
Excuses voor de hoge vragensnelheid.  
 
We gaan overleggen om deze enquête online te plaatsen, om hem ook breder te delen en te laten 
beantwoorden. 


